
ソフトウェア使用許諾契約書 追加条件 

************************************************************************************************ 

重要：SVF Web Designer（以下、「本ソフトウェア」という）に含まれる SVF for PDF（以下、「本同梱製品」という）の使用において

は、本ソフトウェアのソフトウェア使用許諾契約書「2.使用権の許諾」に基づく下記の追加条件（以下、「本追加条件」という）が適用

されます。 

************************************************************************************************ 
 

1. 使用の制限 

1.1 お客様は、本同梱製品を、本ソフトウェアが提供するテスト印刷機能（本ソフトウェアにより設計・作成された帳票レイア

ウトとテストデータによる帳票の出力確認）に限り使用ができるものとし、それ以外の目的では使用できないものとします。 

1.2 お客様は、本同梱製品を本ソフトウェアとは別のサーバーへインストールすることはできないものとします。 

1.3 お客様は、前二項の制限を超えて本同梱製品を使用する場合、弊社所定の手続きを経て、本追加条件に制限されない SVF for 

PDFを購入するものとします。この場合は本追加条件が終了し、購入した SVF for PDFの使用許諾条件が適用されます。 

2. 使用許諾違反 

お客様が本追加条件に違反して本同梱製品を使用したことが判明した場合、本追加条件に制限されない SVF for PDFの製品標準販

売価格相当額を弊社にお支払いいただくものとします。 

 
以上 

 

Software License Agreement - Additional Conditions 

************************************************************************************************ 

Important: In the use of the SVF for PDF ("Bundled Module") included in the SVF Web Designer ("Software"), the following additional 

conditions ("Additional Conditions") will be applied based on "2. Grant of License" of the Software License Agreement for the Software. 

************************************************************************************************ 
 

1. Restrictions on Use 

1.1 The Customer shall be able to use the Bundled Module only on the test printing function (ledger sheet layout designed and created by the 

Software and output confirmation of the ledger sheet by the test data) provided by the Software, and shall not be able to use it for other 

purposes. 

1.2 The Customer shall not be able to install the Bundled Module into a different server, etc. from this Software 

1.3 If the Customer uses the Bundled Module beyond the restrictions of the preceding two clauses, the Customer shall go through the 

procedures prescribed by WingArc and purchase the SVF for PDF product that has no Additional Conditions. In this case, the Additional 

Conditions will terminate and the license conditions of the purchased SVF for PDF product will be applied. 

2. Breach of License 

If it is revealed that the Customer used the Bundled Module in breach of the Additional Conditions, the Customer shall pay to WingArc an amount 

equivalent to the standard retail price of the product of the SVF for PDF product that has no Additional Conditions. 

 

End 
 

软件使用许可合同  补充条件 

************************************************************************************************ 

重要: 关于 SVF Web Designer（以下称“本软件”）所含 SVF for PDF（以下称“本同包装模块”）的使用，根据本软件的软件使用许可合

同“2.使用权的许可”，适用下述补充条件（以下称“本补充条件”）。 

************************************************************************************************ 
 

1. 使用限制 

1.1 用户仅可将本同包装模块使用于本软件所提供的试打印功能（通过本软件设计和制作的票据版面设计及基于测试数据的票据的

打印确认），不得为该功能以外的目的使用。 

1.2 用户不得将本同包装模块安装到与本软件不同的服务器等中。 

1.3 用户超出前两款的限制使用本同包装模块时，应办理本公司规定的手续，购买不带本补充条件的 SVF for PDF产品。届时本补

充条件终止，适用所购 SVF for PDF 产品的使用许可条件。 

2. 使用许可的违反 

如发现用户违反本补充条件使用本同包装模块，本公司将收取相当于不带本补充条件的 SVF for PDF产品的产品标准销售价格的金额。 
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